
اقتصادی 6

رئیس اتاق ایران:
اعتقاد جدی به بخش خصوصی وجود ندارد

گروه اقتصادی -رئیس اتاق بازرگانی ایران با بیان اینکه در کشور اعتقاد 
جدی به بخش خصوصــی وجود ندارد، گفت: ما معتقدیم که اصلاح اقتصاد 
کشــور ممکن است ولی این اصلاح شروطی دارد و آن اینکه در بر پاشنه قبلی 
نچرخد. غلامحسین شــافعی اظهار داشت: مهم تر از انتخاب افرادی که آقای 
رئیســی در کابینه خود معرفی کرده و رأی اعتماد گرفته اند، اصلاح ســاختار 
اقتصادی در کشور است. اگر ساختار اقتصادی کشور اصلاح نشود، حتی افراد 
توانمند هم در آینده نمی توانند انتظارات اقتصادی را برآورده کنند. ما امیدواریم 

رئیس جمهور در این حوزه هم اقدامی متفاوت از گذشته انجام دهد.
رئیس پارلمان بخش خصوصی درباره وزرای اقتصادی دولت ســیزدهم 
افزود: وزرایی که برای بخش اقتصادی کشــور انتخاب شده، تیم خوبی هستند 
ولی موفقیت این ها زمانی می تواند کامل شود که هم زمان اصلاح ساختاری هم 
در دستور کار قرار گیرد در آن صورت است که هماهنگی و همدلی با هم سبب 
موفقیت افراد خواهد بود. وی ادامه داد: همدلی و هماهنگی زمانی می تواند رخ 
دهد که هدف های اقتصادی مشخص شود. ما الان به اشتباه بعضی از ابزارهایی 
که برای رســیدن به هدف لازم هســتند را هدف قــرار داده ایم اما خود هدف 

مشخص نیست.
رئیــس اتاق بازرگانی ایران به نرخ مالیات و ارز اشــاره کرد و گفت: مثلًا 
نرخ مالیات، نرخ ارز و غیره ابزاری برای توسعه اقتصادی و در خدمت اقتصاد 
هستند. این ها به ذات خود هدف نیستند. اما به اشتباه و خیلی وقت ها در کشور 
ما، سیاست گذاران فکر می کنند اگر نرخ مالیات پایین باشد، همه مشکلات حل 
می شود و وسیله جای هدف را می گیرد. شافعی تأکید کرد: اهداف اقتصاد کشور 
باید مشخص باشد، ساختارها بر اساس هدف کلی تغییر کند و در نهایت آدم های 
توانمند و دانایی برای رساندن کشور به آن هدف انتخاب شوند. امیدواریم دولت 
ســیزدهم که شروع کار کابینه آن با هفته دولت همراه شده، بتوانند برای بهبود 
وضعیت اقتصاد کشور تلاش کنند. وی ادامه داد: همه ما معتقد هستیم که شرایط 
کشور کاملًا استثنایی است؛ به لحاظ اقتصادی در شرایط خاصی قرار گرفته ایم. 
دولت با چالش های بزرگ روبروســت. از طرفی شاید ما فرصت دیگری برای 
اقتصاد کشور نداشته باشیم. شاید این آخرین فرصت اقتصادی ما باشد. بخش 
خصوصی و مردم، دولت و حاکمیت برای نجات و توسعه اقتصاد کشور امکان 
آزمون و خطا ندارند و باید برای مناسب تر کردن شرایط اقتصاد کشور پای کار 
بیایند.رئیس اتاق بازرگانی ایران تأکید کرد: ما معتقد هستیم که اصلاح اقتصاد 
کشــور ممکن است ولی این اصلاح شروطی دارد و آن اینکه در بر پاشنه قبلی 
نچرخد. باید اصلاح ساختاری انجام شود؛ دیوار اقتصادی فرسوده ترمیم شود 
و رنگ زدن مداوم فرسودگی، چاره کار نیست.شافعی گفت: اتاق ایران چندین 
بسته پیشنهادی سیاستی به دولت سیزدهم ارائه کرده است. از زمان انتخابات تا به 
امروز، اتاق ایران نظرات کارشناسی و پژوهشی خود را در اختیار دولت قرار داده 
است. اما باید توجه کرد که نکته مغفول اقتصاد ایران این است که علی رغم همه 
حرف ها، اعتقاد جدی به بخش خصوصی وجود ندارد و این عامل تعیین کننده ای 
است که باعث شده نتوانیم به توفیق دست یابیم.وی تصریح کرد: اقتصاد باید 
مردمی شود و فعالان اقتصادی نقش تعیین کننده ای در اقتصاد کشور داشته باشند. 
الان برخلاف گفته ها، بخش خصوصی مورد مشــورت نیست و اگر بر اساس 
رســالت و جایگاه اتاق ایران گزارشــی تهیه می شود، متأسفانه در عمل به آن ها 
توجهی نمی شود. شافعی معتقد است: اگر بخش خصوصی به عنوان مشاور امین 
مورد پذیرش قرار گیرد، خیلی از مشــکلات اقتصادی حل خواهد شد. دولت 
بدون بخش خصوصی قادر به نجات اقتصاد کشور نخواهد بود. باید توجه کرد 
علی رغم همه اهانت هایی که در این مدت برای بخش خصوصی به وجود آمد، 
بخــش خصوصی همچنان پای کار بود. اقتصاد کشــور در این مدت از طریق 

صادرات غیرنفتی اداره شده و نیازهای اساسی کشور تأمین شد.
رئیس اتاق ایران معتقد اســت: توفیق کشور ارتباط مستقیمی با اقتصاد و 
البته با جایگاه بخش خصوصی دارد. همه ارکان اقتصادی و سیاست گذاری های 
اقتصادی باید همســو باهم باشد. از وزارت امور اقتصادی و دارایی، تا وزارت 
صنعت، معدن و تجارت و وزارت امور خارجه و اتاق بازرگانی، صنایع، معادن 
کشاورزی ایران همه در خدمت اقتصاد باشند و باید این هماهنگی به طور کامل 

شکل بگیرد. نتیجه این هماهنگی رونق اقتصادی خواهد بود.

گروه اقتصــادی - از ابتدای 
امســال قانون جدید چــک به اجرا 
رسید و براساس قانون جدید، تمامی 
چک هــا برای نقــل و انتقال باید در 
ســامانه صیاد ثبت شــوند تا قابلیت 

نقد شوندگی داشته باشند. 
قانون جدیــد ضوابط مختلف 
و جدیــدی را برای صــدور چک 
به همراه آورده تــا اعتبار چک ها را 
افزایش دهد و چک های برگشــتی 

را هــم کاهش دهد. اما از همان ابتدا 
قرار بر این بود که امکانات جدیدی 
به ایــن قانون بــرای بهــره مندی 
راحت تر افــراد از الزمات آن اضافه 
شود که در بخش هایی از اجرای این 
امکانات جدید تاخیر ایجاد شد که با 
پیگیری ها بانــک مرکزی دلایل این 

تاخیر را تشریح کرد.   
طبق اطلاعاتی که بانک مرکزی 
در اختیار خبرنــگار ایلنا قرار داده؛  

پیاده ســازی قانــون جدیــد چک، 
روش هــای متنوعی را بــرای ثبت، 
تأیید و استعلام چک های صادرشده 
تــدارک دیــده کــه در دو دســته 
روش های حضوری و غیرحضوری 
تعریف شــده اند؛ روش های کاملا 
غیرحضوری که همزمان با شــروع 
توزیــع چک های صیــادی جدید 
عملیاتی شده اند شامل ارائه خدمات 
ثبت، تأیید و استعلام چک به وسیله 

برنامک هــای تلفن همــراه اعم از 
برنامک های پرداختی، همراه بانک ها 

و فضای اینترنت بانک ها است. 

کاربــران می تواننــد مراحــل 
مورد نیاز را از این ســه روش بدون 
مراجعه حضوری به شــعب بانک یا 

خودپردازها انجام دهند.
طبــق گفتــه مســئولان بانک 
مرکزی؛ آماده ســازی این مســیرها 

به علــت همه گیــری کووید 19 و 
ضرورت پرهیز از مراجعه حضوری 
حتــی به عابربانک ها در اولویت این 
بانک قرار داشــت و به همین دلیل با 
وجود مقدمات فنی و زیرســاختی 
ســنگینی که لازمه ارائه این خدمات 
بود همزمان با شروع توزیع چک های 
صیادی جدید از پاییز ســال گذشته 

نهایی شده است.
همچنین طبق گفته مســئولان 
بانک مرکزی، فراهــم آوردن زمینه 
ثبــت، تأییــد و اســتعلام چک از 
طریق خودپردازهــا و پیامک را هم 
در دســتور کار قــرار دارد و از میان 
این دو روش، اقدامــات لازم برای 
اتصال شبکه خودپردازهای بانک ها 
به ســامانه پیچک در سامانه های این 
بانک انجام شده و عملیاتی شدن آن 
در انتظار آخرین اقدامات بانک های 
کشور است و آنچه در مسیر اجرایی 
شدن این ســرویس تاخیر به وجود 
آورده علاوه بر پیچیدگی های فراوان 
فنی و دشواری ایجاد هماهنگی میان 
تعطیلی های  ســامانه های مختلف، 

یک ماه اخیر بوده است.

از این رو طبق آنچه بانک مرکزی 
اعلام کرده برخی از بانک های بزرگ 
کشــور نهایتا تا نیمه شــهریور ماه 
ســرویس های مربوط به چک های 
صیادی را بــر روی خودپردازهای 
خــود ارائــه خواهند کرد و ســایر 
بانک ها نیز به تدریج تا پایان تابستان 

به این زنجیره می پیوندند.
اقدام بعدی بانــک مرکزی در 
این خصوص فراهــم آوردن امکان 
ثبت، تائید، انتقال و اســتعلام چک 
به صورت پیامکی اســت؛ طبق گفته 
مسئولان بانک مرکزی مراحل انجام 
این کار با همکاری ســازمان فناوری 
اطلاعــات و از طریــق سرشــماره 
4040701701 بــه مشــتریان فاقد 
گوشــی هوشــمند بــزودی نهایی 
می شــود و کاربران امکان انجام این 
مراحل را با گوشی های غیرهوشمند 
و بدون اتصال به شبکه اینترنت پیدا 
می کنند که این سرویس نیز عملیاتی 
شده و به زودی با طی مراحل تست 
فنی از ســوی بانک مرکزی حداکثر 
تا پایان شــهریور ماه در اختیار عموم 

قرار خواهد.

 طبــق آنچه بانک مرکــزی اعلام کرده برخــی از بانک های بزرگ کشــور نهایتا تا نیمه 
شهریور ماه سرویس های مربوط به چک های صیادی را بر روی خودپردازهای خود ارائه 
خواهند کرد و ســایر بانک ها نیز به تدریج تا پایان تابســتان به این زنجیره می پیوندند.

کرونا عامل تاخیر اجرای روش جدی ثبت، تایید و استعلام چک های صیادی شد

ارایه سرویس های جدید چک  
صیادی از خودپردازهای تمام 

بانک ها؛ تا پایان تابستان  
بانک مرکزی اعلام کرد: امکانات جدید مرتبط با ثبت و استعلام چک های صیادی با وجود پیچیدگی های فنی
 و مشکلات ناشی از همه گیری کرونا برای شبکه بانکی کشور، به زودی در اختیار کاربران قرار خواهد گرفت.

گــروه اقتصــادی - رئیس 
ســازمان مدیریت حمــل و نقل بار 
و مســافر شــهرداری بندرعباس از 
پیگیری برای پرداخت تســهیلات 
ویژه نوســازی ناوگان تاکســیرانی 

خبر داد.
حسین اخلاقی در آیین تجلیل 
از 40 نماینده خطوط تاکسی، اظهار 
کــرد: نمایندگان خطوط تاکســی، 
ملقب به ســفیران خدمت در حوزه 

حمل و نقل عمومی هستند.
فعالیــت  افــزود:  وی 
اســتارتاپ هایی مانند اسنپ، درآمد 
تاکســی های عمومی را به شــدت 

کاهــش داده و این کاهش درآمدی، 
گاهی تا حدود یک پنجم میزان قبلی 

است.
مدیریــت  ســازمان  رئیــس 
حمل و نقل بار و مســافر شهرداری 
بندرعباس افزود: رانندگان تاکســی 
در شرایط ســخت اقتصادی حاکم 
بر جامعه و همچنین شــرایط خاص 
کرونایی، مشغول خدمت بی وقفه به 

شهروندان هستند.
اخلاقی با بیان اینکه متولی ارایه 
خدمــات به تاکســی داران، تعاونی 
مربوطه اســت، بیان کــرد: یکی از 
دغدغه های این قشر، تشکیل تعاونی 

تاکسی داران است که باید دنبال شود.
ایــن مقــام مســئول همچنین 
عنوان کرد: تسهیلات مورد نیاز برای 
بهسازی یکی دیگر از درخواست های 
مورد تاکید تاکسی داران بندرعباس 
است.رئیس سازمان مدیریت حمل و 
نقل بار و مسافر شهرداری بندرعباس 
اضافه کرد: طی تفاهم صورت گرفته 
با صندوق کارآفرینی امید، مقرر شده 

از هفته آینده ۵00 دستگاه کارتخوان 
با تســهیلات دو درصــد در اختیار 

تاکسی داران بندرعباس قرار بگیرد.
اخلاقــی همچنیــن گفت: در 
بحث نوســازی نــاوگان، همچنین 
قــرار اســت با همــکاری صندوق 
کارآفرینی امید، سه برابر اعتباری که 
تاکسی داران در صندوق قرار دهند، 
تا سقف ۸0 درصد با سود دو درصد 

تسهیلات پرداخت شود.
وی با تاکید بر اینکه باید توجه 
بیشتری به جامعه تاکسی داران داشته 
باشیم، بیان کرد: یک خیر برای ۲00 
تاکســی بسته حمایتی لوازم مصرفی 

خودرو در نظر گرفته است.
اخلاقــی گفت: این ســازمان 
از ســال گذشته با شــش ماه حقوق 
معوق و بدهی سنگین به بخش های 

مختلف تحویل گرفته شده و اکنون 
بــا پرداخت بیمــه و حقوق منظم به 

فعالیت خود ادامه می دهد.

گروه اقتصــادی -وزیر نفت 
تأمین ســوخت زمستانی را مهم ترین 
اولویت صنعــت نفت در حال حاضر 
عنوان کرد و گفت: تلاشمان این است 
جایگاه ایران در اوپک مستحکم شود و 

بازارهایمان را پس بگیریم.
جواد اوجــی درباره اینکه چقدر 
بــرای انجام این مســئولیت دشــوار 
آماده اید، اظهار کرد: بنــده از خانواده 
صنعت نفت هســتم، تحصیلاتم در 
این حوزه بوده اســت و ۳۵ ســال در 
این مجموعه و در بخش بالادســت و 
پایین دســت صنعت نفت کار کردم، 
ان شــاء الله از امروز بــا توکل به خدا و 
انگیزه مضاعف برای رفع چالش های 

صنعت نفت گام برخواهم داشت.
وی درباره مهم ترین اولویت های 
این صنعــت که در دســتور کار قرار 

می گیرد، گفت: مهم ترین موضوعی که 
باید به صورت جدی دنبال شود ناترازی 
گاز و تأمین سوخت زمستانی است که 
بسیار مهم است. امروز نخستین نشست 
شــورای معاونان را خواهیم داشت و 
به زودی هم نشســتی برای ســوخت 
زمستانی با وزارت نیرو برگزار می کنیم.
وزیر نفت حفظ و نگهداشــت تولید، 
ســاماندهی سرمایه انســانی، فروش 
نفت و میعانــات گازی، جلوگیری از 
خام فروشــی و ورود به زنجیره صنایع 
تکمیلی را از اولویت های اصلی صنعت 
نفت دانست و درباره تغییرها در صنعت 
نفت گفت: به زودی با مدیران صنعت 
نفت نشســت برگزار می شود و پس 
از ارزیابــی و در صورت نیاز تحولات 

انجام خواهد شد.
اوجی درباره نشست پیش روی 

ائتلاف اوپک پــلاس )تولیدکنندگان 
عضو و غیرعضو ســازمان کشورهای 
صادرکننــده نفت - اوپــک( و طرح 
موضوع بازگشــت نفت ایران به بازار 
در این نشســت که هفته آینده برگزار 
می شــود، اظهار کــرد: تقاضای نفت 
در جهان با توجه به واکسیاســیون در 
حال افزایش اســت. بی شک یکی از 
برنامه های ما این اســت جایگاه ایران 
در اوپک مستحکم شود و بازارهایمان 
را پس بگیریم.  وی گفت: شناســایی 
بازارهای جدید بــرای نفت نیز یکی 
از کارهــای اصلی  مــا خواهد بود و ما 
آنچه را حق جمهوری اســلامی ایران 

هســت پس خواهیــم گرفت. اوجی 
همچنین طی نشســتی با مدیران ارشد 
و کارکنان صنعت نفت در سالن شهید 
بهشتی وزارت نفت، ضمن قدردانی از 
حضور همه مدیران و دست اندرکاران 
مجموعه نفــت، اظهار کــرد: تأمین 
سوخت زمستانی و نیروگاه ها از جمله 
دغدغه های اصلی وزارت نفت است 
که نشســت هایی برای برون رفت از 
این مشــکل برگزار می شود. وی ادامه 
داد: قرار اســت در آینده نشست هایی 
نیز با حضور علی اکبر محرابیان، وزیر 
نیرو برگزار و مســئله تأمین سوخت 
نیروگاه ها به صورت منظم و حســاب 

شده حل و فصل شود.
وزیر نفت با اشــاره به برگزاری 
نخستین نشست هیئت دولت که امروز 
برگزار شد، گفت: در این نشست همه 
وزیــران عهدنامه ای را امضا کردند که 
بر اســاس آن همگی ملزم و پایبند به 
انجام همه تعهدها و برنامه های کاری 

زیرمجموعه خود خواهند بود.
اوجی از صنعت نفت به عنوان خط 
مقدم جبهه اقتصادی یاد کرد و یادآور 
شــد: دغدغه بیشتر نمایندگان مجلس 
شورای اسلامی تأمین بودجه مورد نیاز 
کشــور از محل فروش نفت است که 
امیدوارم بتوانیم با تدابیر حساب شده 

به این موضوع جامعه عمل بپوشانیم. 
وی تصریح کرد: خواهشم این است که 
پیام بنده را به همه دوســتان، کارکنان و 
مدیران صنعت نفت برسانید، بیائیم همه 
بــا هم عهد ببندیم که با همه توان وارد 
این عرصه بشــویم و با همت جهادی 

مشکلات را حل کنیم.

رئیس سازمان مدیریت حمل و نقل بار و مسافر شهرداری بندرعباس:

پیگیر پرداخت تسهیلات ویژه نوسازی ناوگان 
تاکسیرانی بندرعباس هستیم

وزیر نفت در نخستین روز کاری؛

جایگاه ایران در اوپک مستحکم می شود

گــروه اقتصادی - هســتند از 
نیروگاه برق بندرعباس خبر می رسد 
که این نیروگاه با تمام ظرفیت در مدار 

تولید قرار دارد.
حســین ســلیمی ، عنوان کرد: 
نیروگاه بندرعباس به عنوان بزرگترین 
نیروگاه برق جنوب شرق کشور، نقش 
مهمی در تولید انرژی و پایداری شبکه 
برق کشور دارد و با توجه به نیاز کشور 
،تقاضای مصرف بالای برق در زمان 
پیک بار تابســتان ،خوشبختانه چهار 
واحــد بخــار و دو واحــد گازی با 
ظرفیت کامل در مدارتولید برق قرار 

دارند. 
 وی افــزود :براســاس اهداف 
از پیش تعیین شــده و برای افزایش 
ظرفیــت تولید انــرژی الکتریکی تا 
محدوده توان نامی و همچنین افزایش 
راندمان و کاهش آلاینده های زیست 
محیطــی تعمیرات اساســی واحد 
دو بخــار، تمامی فرآینــد این پروژه 

زیر نظر کارشناســان، متخصصین و 
نیروهای پرتلاش و توانمند نیروگاه 

بندرعباس صورت گرفت.
مدیرعامل نیــروگاه بندرعباس 
بیــان کرد: با پایان یافتــن  تعمیرات 
اساســی واحد ۲ بخار نیــروگاه و با 
بکارگیری ایــن واحد ظرفیت تولید 
بــرق بــه ۲۵ هــزار و ۲00 مگاوات 

ساعت در روز افزایش پیدا کرد. 
مدیرعامل نیــروگاه بندرعباس 
ســاخت و بازســازی قطعــات و 
تجهیزات مورد نیاز به دست کارکنان 
متخصص داخلی را از دیگر اقدامات 
ایــن نیروگاه در عرصــه تعمیرات و 
نگهداری واحدها بــه منظور تداوم 
تولید دانســت و اظهار کرد: نیروگاه 
بندرعباس نیروگاهــی با قدمتی 41 
ساله است که این موضوع باعث شده 
تا صاحب نیروهای انسانی توانمند، 
با تجربه و تخصص های ارزشمندی 
شــود که با تکیه بــر همت و تلاش 

کارکنان شــاهد رفع محدودیت ها و 
بهبود روند تولید برق این واحدها در 

نیروگاه باشیم.
ســلیمی تصریح کرد: به منظور 
صرفه جویــی ارزی و جلوگیری از 
هــدر رفت منابع مالی در ســال های 
گذشــته، بازســازی بیش از 1100 
قطعه و تجهیزات نیروگاهی به دست 

متخصصان این نیروگاه انجام شد.
مدیرعامل نیــروگاه بندرعباس 
اضافــه کرد: تــداوم تولید و کاهش 
هزینه هــا از جمله پارامترهای اصلی 
در بهــره وری از نیروگاه هــای تولید 
برق هســتند و کارکرد بیشتر قطعات 
نیروگاهی تحت شرایط سخت کاری 
از قبیل درجه حرارت و فشــار کاری 
بالای ســیال باعث آسیب دیدگی و 
استهلاک بالای این قطعات می شود. 

مدیرعامل نیــروگاه بندرعباس 
ادامه داد: یکــی از افتخارات نیروگاه 
در ســال های اخیــر، خودکفایی در 

زمینه ساخت قطعات نیروگاهی است 
و این مهم در ســایه حمایت از تولید 
داخلی در نیروگاه بندرعباس محقق 

شده است.
این مقام مســول یادآور شد: در 
این زمینه صرفه جویی های بســیار 
زیادی شده اســت و قطعات ساخته 
شــده  بــرگ زرینــی از افتخارات 
صنعت برق هرمزگان به ویژه شرکت 
مدیریــت تولیــد برق هرمــزگان و 

نیروگاه بندرعباس به شمار می رود.
بندرعباس،  نیروگاه  مدیرعامل 
از ســاخت و بازســازی ۶00 قطعه 
نیروگاهی توســط متخصصان بومی 
این مجموعه بــزرگ صنعتی در پنج 

ماهه اول سال 1400 خبر داد.
ســلیمی تعداد قطعــات مورد 
ســاخت و بازســازی در نیــروگاه 
بندرعبــاس  را ۶00 قطعه ذکر کرد و 
افزود: بــا تکیه بر تجربه و توانمندی 
کارکنان کارگاه ســاخت این نیروگاه 

در بخش ســاخت تعداد ۶00 قطعه 
از جملــه  دو قطعه بزرگ و ســنگین 
باترفــلای ولو ۶0 اینچ و دیسشــارژ 
کیســینگ پمپ آب خنــک نیروگاه 
مورد ســاخت و بازسازی قرار گرفته 

است.
نوی ادامه داد: یروگاه بندرعباس 
با ۶ واحد تولیدی و با مجموع ظرفیت 
1۳۲0 مــگاوات ســاعت بزرگترین 
نیروگاه جنوب شــرق کشــور است 
و ضمن تولید پایــدار انرژی حیاتی 

برق و پشــتیبانی از شبکه سراسری، 
بخشــی از قطعات مورد نیاز خود را 
با تکیه بــر دانش، تجربه و تخصص 
کارکنان خود طراحی و مورد ساخت 

و بازسازی قرار می دهد.
مدیرعامل نیــروگاه بندرعباس 
در پایــان گفت: نیروگاه حرارتی برق 
بندرعباس بزرگترین نیروگاه جنوب 
شــرق کشور اســت که نقش مهمی 
در تامین برق کشــور  و صنایع بزرگ 

استان هرمزگان دارد.

تولید برق مطمئن و پایدار در نیروگاه بندرعباس

گروه اقتصادی - به گفته عضو 
هیئت مدیره اتاق مشترک بازرگانی 
ایران و امارات، اکسپوی دبی با شعار 
»پیوند ذهن ها، خلق آینده«، فرصتی 
طلایی اســت که در مدت شش ماه 
می تواند ارزآوری بسیاری در آینده 
با جذب ســرمایه گذاری خارجی و 
ایجاد نتــورک با همتایان بین المللی 

برای کشور داشته باشد.
در جلســه مشــترک دبیر کل 
انجمن ورزش های الکترونیک ایران 
و دبیر سابق فدراسیون ورزش های 
الکترونیک آســیا با رئیس کمیسیون 
فناوری و تکنولوژی های نوین اتاق 
مشــترک بازرگانی ایران و امارات به 
بحث و تبادل نظر پیرامون حضوری 
قوی و تاثیر گذار در نمایشگاه جهانی 
اکسپوی دبی پرداختند و در این راستا 

تفاهم نامه ای نیز بین این دو مجموعه 
منعقد خواهد شد.  این جلسه با هدف 
مشــارکت و همــکاری طرفین در 
موضوعات مختلف مربوط به حوزه 
ورزش هــای الکترونیک،  رباتیک، 
هوش مصنوعــی و تکنولوژی های 
نوین ورزشــی در جهت حضوری 
قوی و تاثیرگذار در نمایشگاه جهانی 

اکسپوی دبی برگزار شد.
سادینا آبایی، عضو هیئت مدیره 
اتاق مشترک بازرگانی ایران و امارات 
با بیان اینکه اکســپوی دبی با شعار 
»پیوند ذهن ها، خلق آینده« بســتری 
منحصربه فرد برای به اشتراک گذاری 
درس هــا، راه حل هــا و ایده ها برای 
ســاخت فردایی بهتــر را در اختیار 
جهانیان قرار می دهد گفت: اکسپو،  
فرصتی طلایی اســت که در مدت 

شش ماه می تواند ارزآوری بسیاری 
در آینــده با جذب ســرمایه گذاری 
خارجی و ایجــاد نتورک با همتایان 

بین المللی برای کشور داشته باشد.
وی بــا بیان اینکــه این رویداد 
بزرگ یکی از اکســپوهایی است که 
در آن صنعت ایران و برندهای بزرگ 
می توانند به خوبی بدرخشند گفت: 
اتاق مشترک بازرگانی ایران و امارات 
با هدف گسترش روابط تجاری بین 
دو کشــور تشکیل شــده و تقویت 
فضای تجاری و توسعه فعالیت های  
اقتصادی دو کشــور از اهداف اولیه 
تشکیل این اتاق مشترک بوده است.

صنعت سرگرمی، پاسخی 
بــه تقاضاهــای روزافــزون 

کنونی است
رئیــس کمیســیون فنــاوری 

اطلاعات و تکنولوژی اتاق مشترک 
بازرگانی ایران و امارات در این دیدار 
به صنعت مهــم بازی های رایانه ای 
اشــاره و تاکید کرد:  اگر در گذشته، 
گذران اوقات فراغت به عنوان امری 
حاشــیه  ای تلقی می شــد، امروزه با 
تغییرات وســیعی که در جهان رخ 
داده اســت، اوقــات فراغت نه تنها 
امر حاشیه ای نیســت بلکه یکی از 
مهمتریــن جنبه هــای زندگی افراد 
است که جنبه  اقتصادی آن نیز بسیار 
قابل توجه است. در این فضا، صنعت 
سرگرمی پاسخی است به تقاضاهای 
روزافزون کنونی که در حوزه  اوقات 

فراغت وجود دارد.
آبایی ادامه داد: حجم انبوهی از 
کالاها و خدمات در سراســر جهان 
در حوزه  صنعت ســرگرمی تولید و 

ارائه می شود. بر این اساس بازی های 
رایانــه ای  نیــز در جهــان امروز به 
عنوان بخشی از »صنعت سرگرمی« 
به حســاب می آینــد. در دهه  اخیر 
گسترش این بازی  ها سبب شده تا از 
این حوزه به عنوان یکی از مهم  ترین 
بخش  های صنعت سرگرمی نام برده 
شود.   وی بیان کرد:  تولید بازی های 
رایانــه ای در واقع حوزه های کاری، 
زمینه هــای تکنولوژیــک و عوامل 
گوناگونی از تجارت و صنعت را به 
یکدیگر پیوند می دهد و گستردگی 
این صنعت در بســتری به وســعت 
جهان موجب شــده امروزه از مقوله  
»بازی های جهانی« صحبت شود که 
به جهانی شــدن بازی های رایانه ای 
اشــاره دارد و حضور علاقه مندان و 
فعالان کشورمان در اکسپوی ۲0۲1 

دبی نشان دهنده پیشرفت کشورمان 
در این صنعت مهم است.

عضو هیئت مدیره اتاق مشترک 
بازرگانــی ایران و امارات تاکید کرد:  
اتــاق ایران و امارات آمادگی خود را 
برای و حمایت از فعالان این حوزه در 
اکسپوی دبی اعلام می کند و مشتاق 
حضــور علاقه مندان بــه این حوزه 
که بیشــتر قشــر نوجوان و جوانان 
را تشــکیل می دهند در  نمایشــگاه 

بین المللی اکسپوی دبی است.
گردش مالی بســیار بالا و 

سودهی قطعی
در این دیــدار همچنین لقمان 
شاورانی -دبیر کل انجمن ورزش های 
الکترونیک ایران- با معرفی انجمن 
ورزش های الکترونیک ایران، سوابق 
و فعالیت هــای داخلی و بین المللی 

انجمن از ســال 1۳۸۵ تا امروز، این 
حوزه را یک صنعت بزرگ ورزشی 
تفریحــی معرفی کرد که دارای ابعاد 
مختلف علمی، اقتصادی و فرهنگی 

است.  
شــاورانی با ابــراز امیدواری 
بــه ورود اتــاق بازرگانــی ایران و 
امــارات به این صنعت و حمایت از 
تولیدکننــدگان در پاویون ایران در 
نمایشگاه اکسپوی دبی، میزان بالای 
مخاطبــان میلیونی این صنعت را در 
کنار گردش مالی بسیار بالا و سودهی 
قطعی، سرمایه گذاری مادی و معنوی 
را در ایــن صنعــت تضمین کننده 
موفقیت تاجران و ســرمایه گذاران 

ایرانی دانست.
دبیــر کل ســابق فدراســیون  
ورزش های الکترونیک آسیا با اشاره 

به سابقه دبیر کلی فدراسیون آسیایی 
خــود و ارتبــاط خوب و مناســب 
انجمــن ورزش هــای الکترونیک 
ایران در ســطح بین الملل به ویژه با 
همتای اماراتی خود، شــیخ سلطان 
بن خلیفه آل نهیان، رئیس فدراسیون 
ورزش هــای الکترونیــک امارات، 
اظهار امیدواری کرد که ظرفیت های 
بین المللــی انجمــن را بــا کمک و 
همراهی اتاق مشترک بازرگانی ایران 

و امارات فعال کند.
در ایــن دیدار پیرامــون مفاد 
تفاهم نامــه انجمــن ورزش هــای 
الکترونیــک ایران و اتاق مشــترک 
بازرگانی ایران و امارات صحبت شد 
که پس از بررسی های لازم به زودی 
این تفاهم نامــه بین دو طرف منعقد 

خواهد شد.

ارزآوری بسیار با جذب سرمایه گذاری خارجی و ایجاد نتورک در اکسپوی دبی
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